
 

 

Referat fra Generalforsamling i Foerlev Vandværk I/S       28.03.2023 

Tid: Mandag den 20.03.2023 kl. 19 

Hvor: Fælleden, Skanderborg 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Det reviderede regnskab for 2022 forelægges til godkendelse 

4. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen 

7. Eventuelt 

 

 Ad1. – Valg af dirigent 

Birgit Villumsen blev valgt. 

Ad2. – Bestyrelsens beretning 

• Status på værket 

• Roligt år 

• Skiftet 2 pumper 

• Desinficeret rentvandstank – den kan ifølge vores leverandør holde i mange år, 

hvis vi bare undgår at der kommer bevoksning omkring 

• Grubbet rødderne fra naboen – vigtigt med græs 

• Ingen brud 

• Vandprøver flere krav  

• God Vandkvalitet 



• LER (Lednings Registrering) 1/7 2023 skal alle vandledninger digitaliseres og i 

den forbindelse skal man kunne svare på ledningsregistrering indenfor 2 timer. Vi 

har entreret med Thvillum til at udføre opgaven. 

• Stadig ingen BNBO afklaring 

• Arbejdsdag:  

• I forbindelse med ekstraordinær generalforsamling vil vi gerne at alle giver 1 time. 

 

Beretningen blev godkendt. 

 

Ad3. – Det reviderede regnskab 

Regnskabet blev godkendt. Se bilag 1. 

 

Ad4. – Budget for det kommende år 

Vi bliver nødt til at lave en takststigning på 1 kr. pr. m3, da vores udgifter til EL strøm er steget 

meget voldsomt. – se regnskab. 

Budgettet blev godkendt. Se bilag 2. 

Takstblad blev godkendt- Se bilag 3. 

Ad5. – Behandling af indkomne forslag 

Vores vandværk skal ændres fra et IS til et Amba (Andelsselskab med begrænset ansvar) og det 

gør at paragraf  

• Paragraf 1 - navn 

• Paragraf 7 - bidrag (det kalder vi det nu i takstbladet) 

• Paragraf 8 - protokol (vi har ikke nogen protokol 

 

Skal ændres. Vi bliver derfor nød til at afholde en ekstraordinær generalforsamling i maj. 

 

Ad6. - Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen 

Harry blev genvalgt 

Som suppleant blev Carsten Iversen og Nethe Sørensen valgt. 

 

Ad7. – Evt. 

Vi diskuterede om det var en god ide at få en hjertestarter på vandværket. Alle var enige om at 

det var en god ide. Carsten Iversen og Nethe Sørensen tilbød at arbejde videre med sagen – tak 

for det. 

Tak til de fremmødte, har ikke noteret hvem der var, men vi var 10 personer. 

  



Bilag 1. Reviderede regnskab 2022 

 

 



 

  



Bilag 2. Budget 2023 

 

 

 

  



Bilag 3. Takstblad for 2023 

 

 

 


